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Interoelacia

w imieniu mieszka6c6w wloclawka, zwracam siq z prosbE o rozwaienie moiliwoJci

uzupelniania istniejEcych plac6w zabaw oraz przyjqciu zasady przy budowie nowych plac6w zabaw

o wyposaieniu ich w urzqdzenia przystosowane dla dzieci niepelnosprawnych'

Walka samorzqdu z wykluczeniem spolecznym os6b niepelnosprawnych w szczeg6lnofci dzieci,

powinna odbywai siq na ka2dym szczeblu ibyi priorytetem przy inwestycjach finansowanych

z pieniqdzy publicznych. Place zabaw dla dzieci w naszym mieJcie w przewa2ajAcej wiqkszojci

pozbawione sa jednak urzqdze6 przystosowanych dla os6b niepe'lnosprawnych. w zwiqzku

z powyzszym zwracam siq z prosbE do Pana Prezydenta o rozwaienie mo'liwoSci przyjqcia zasady,

przy projektowaniu nowych plac6w zabaw, o wyposaienie ich w przynajmniej jedno urzadzenie,

z kt6rego bqdq mogly korzystai dzieci niepelnosprawne. Uwaiam, ie istniejqce place zabaw r6wniei

powinny byd rozbudowane o takie urzadzenia.
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